
Rapport fra fellesaksjonens møte i Helse og Omsorgsdepartementet. 

Mandag 11. Februar 2013 møtte fellesaksjonen med et medlem fra hver organisasjon 
statssekretær Kjell Erik Øie, der vi overleverte vårt grunndokument for vår felles 
aksjon. Vi ble invitert til dette da vi var i møtet med helseministeren 18. januar.  

Statssekretæren viste engasjement for vår aksjon og stilte mange god spørsmål. Vi 
måtte forklare at dette ikke bare gjelder for dem med lettere diagnoser og at det var 
nødvendig med døgnplasser for mennesker som ikke ønsker medikamenter. 

Vi presiserte at det ikke skulle være diagnosen som skal skille hvem som skal kunne 
få et medisinfritt tilbud. Det er viljen til brukerne som må være førende. Det er 
generelt et behov for å rette hovedfokus på pasientenes resurser og muligheter og 
mindre på symptom og sykdom.  

Vi la stor vekt på at brukererfaring er nødvendig for å lykkes med dette tilbudet. 
Derfor må det være med brukerrepresentanter hele veien i utviklingen av tilbudet 
fellesaksjonen fremmer. 

Alle fem representantene fra hver organisasjon kom til ordet. Møtet hadde en god 
stemning med trygg dialog. Det var fire representanter fra Helse- og 
omsorgsdepartementet (HOD) til stede, blant dem Tor Rogan som er leder for 
avdeling psykisk helse i HOD.  

Møtet varte en time. 


